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RE: Sinnetafel "Omwonenden" - Zonneweides Smallingerland

Hallo

Willen jullie dat rechtstreek sturen aan en ik willen wel graag weten hoe dit afloopt, ons in cc meenemen.

als het nodig is.
Door persoonlijke omstandigheden is zij minder beschikbaar voor het werk en kan het langer duren voor zij reageert.

Ik hoop op een goede bijeenkomst woensdag!

Mei freonlike groetnis.

Gemeente Smallingerland
www.smallingerland.nl

Duurzaam
“U Smallingerland

Samen stappen zetten

Wetterskip: niet gesproken, niet aanwezig

Iets verdere uitwerking van financiële participatie zou handig zijn. Dan weten mensen beter wat het inhoud. Nu kunnen ze zich 
weinig bij voorstellen.
Maar dat kan ook voor een vervolgavond, speciaal over financiën.

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:

Aantekeningen 28 juni
Onder deze mail mijn aantekeningen van afgelopen week.
Ik wil nog even benadrukken dat het echt belangrijk is aan te geven hoever de planvorming is. Waar mogen de mensen nog wat 
van vinden?
Het moet niet overkomen alsof het een vaststaand feit is.

Vakantie
Zelf ben ik de komende weken uit de lucht ivm vakantie. Jullie kunnen contact opnemen met

Bijeenkomst 5 juli
Zoals vorige week besproken kan ik helaas niet aansluiten bij deze bijeenkomst.
Er is ook geen collega beschikbaar deze avond. Wel echt heel jammer, maar het is niet anders.
Er zijn 200 huishoudens uitgenodigd begreep ik. Ik ben benieuwd hoeveel reacties jullie ontvangen en hoe de opkomst 
woensdag zal zijn.

Mail provincie
Wij spraken woensdag ook over de vervolgmail van de provincie.
Jullie zouden kijken wat hier het antwoord op moest zijn.

Mon, 3 Jul 2023 23:16:58 +0200
" @narasolar.com" < @narasolar.com>

Smelnes Erfskip
bestuurslid Smelnes Erfskip

dorpsbelang Boornbergum Korte hemmen
dorpsbelang Boornbergum Kortehemmen

1 van de 2 BK2 duurzaamheidswerkgroep, willen zich aansluiten bij ETC De Wilgen.
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ETC: wel gesproken, niet aanwezig,
Vogelwacht: wel gesproken, niet aanwezig, wil wel op de hoogte zijn 
Provincie: mailcontact, niet aanwezig 
LTO noord: niet gesproken, niet aanwezig
Wijkraad Himsterhout: Wel gesproken, niet aanwezig.

Financiële deelneming
Omgevingsfonds, In samenwerking met de gemeente, ideeën vanuit de omwonenden. Wij worden als 
gemeente opgeroepen om hierbij een voorstel te doen voor verduurzaming in de omgeving.
Omwonendenregeling; binnen een straal van het zonneveld, verduurzaming ondersteunen, bijv, meebetalen 
aan zonnepanelen op het dak.

Archeologie
Archeologische verwachting: Vuursteenvindplaats binnen een van de zoekgebieden.
Rasterverstoring is mogelijk, paaltjes zou kunnen binnen die zone. Geen gebouwtjes, dat is graafwerk. Onwenselijk binnen 
archeologische zone.

Zonneladder
Uitleg over de zonneladder. Energiecijfers en Elektriciteitscijfers, per trede.
De vraag is of dat handig was...Wat zegt een cijfers als 320 KWh aan inwoners?
Er kwamen wel wat vragen over ambities en de cijfers.

Participatie:
Standpunt van Nara Solar:

• Is aan de energiecooperatie, die zou hierin het aanspreekpunt zijn. Nara Solar stelt drie mogelijkheden voor:

Ideeën genoemd
• Panelenrichting binnen de velden. Is het niet mooier om de opstelling in de lengte te doen, het landschap volgend.
• Dassen niet verstoren in het bosje.
• Wandelpad als verbinding tussen kabouterbosje en bossen bij Beetsterzwaag.
• Gebied niet afsluiten, maar meer toegankelijk maken. Wandelpad zou fijn zijn.

Vragen
Was klein groepje. Paar kanttekeningen:

• In de brief werden Boornbergum en Kortehemmen niet genoemd als locatie, maar 'Zuid Drachten'. Daardoor voelen 
dorpsbewoners zich misschien niet aangesproken om te komen

• Ontwikkelaars kunnen zich niet inleven in de inwoner. Waar moet je zijn als inwoner? Hoe werkt een procedure?
• Wie is eindverantwoordelijk, de gemeente of de provincie? Waar moeten inwoners zijn?
• Hebben we het nu al over een voorstel? Ik hoor net dat het gaan om uitgangspunten... Komt er een vervolgafspraak?
• Waarom geen zonnepanelen op een geluidswal bij A7?
• Komt de kavelrichting in overeenstemming met de zonnepanelen? Korte rijen of in lange rijen?
• Waar komen de trafo's? Op grotere afstand van een woning, want kan zoemen.
• Zijn er veiligheidsrisico's, net zoals bij hoogspanning? Alles is laagspanning. GGD Amsterdam heeft onderzoek gedaan 

naar straling in een wijktrafo. Op korte afstand geen straling meer.
• Wie legt een wandelpad aan? Wie onderhoud dat? Wie maait het gras? Dit komt in het contract en op een bordje bij de 

ingang.

Planning
• Terugkoppeling naar Sinneteam.
• Sheet niet meegeschreven... In november-december zou duidelijk moeten zijn of er 1,2 of 3 velden mogelijk zijn.

Nabesproken met
• Het is voor een grotere groep fijn als er een kaart is waar op geschreven kan worden. Of posters waarop dingen te zien 

zijn als mensen binnenkomen.
• Duidelijk maken dat er nog wat te kiezen is, en wat dan? Het zijn zoekgebieden, geen vaststaand plan. 1,2, of 3 velden 

van bepaalde omvang.
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• Meer aandacht nodig voor de financiële participatie op een zonneveld.
• Ik ontvang graag een terugkoppeling van woensdag. Dat is ook voor de provincie handig. Helaas kan ik er zelf niet bij 

zijn.
• En los van de meeting: de provincie heeft aanvullende vragen over de zonneladder. Daar moet een antwoord op 

komen.


